
Projekt

Protokół Nr 52/2022

z obrad 52 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 30.12.2022 r. o godz. 11-
tej iy trybie mieszanym.

Ad. I - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady 52

Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jezioma zwołanej na wniosek Burmistrza Gminy

Konstancin-Jeziorna w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca ł990 r. o samorządzie

gminnym (tj. DzIW z 2022 r. poz. 559 ze zm.) oraz na podstawie * 13 ust. I Statutu

Gminy Konstancin-Jeziorna przyjętego uchwałą Nr 31 6/VIIł/23/202 1 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 29 stycznia 2021 r. w sprawie Statutu Gminy Konstancin

Jeziorna (Dz. Urz. Woj. Mazowieckiego z 2021 r., poz. 2239). Obrady sesji będę miały

charakter mieszany, tj. zarówno stacjonarny w siedzibie Ratusza, jak również istnieje

możliwość uczestniczenia w obradach sesji zdalnie, poprzez platformę internetową.

Ad. 2 - Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (lista

stanowi załącznik).

Proponowany porządek obrad:

Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie kworum.

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2023 —2030.

5. Zamknięcie obrad.

Ad. 3 — Projekt uch wały w sprawie zmian uch wały budżetowej na rok 2023.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przekazała głos Skarbniczce Gminy Marcie

Niedzielskiej, która przedstawiła i omówiła w/w projekt uchwały. Zwiększone zostały dochody

otrzymane z programu „Polski Ład” na dofinansowanie przebudowy ul. Powsińskiej oraz

zwiększone dochody z tytułu dotacji cełowej otrzymanej w ramach programów Rnansowanych

z udziałem środków europejskich na realizacje Projektu „ Wirtualny Warszawski Obszar



Funkcjonalny” e-turystyka. Zwiększono też dochody z tytułu dotacji celowej otrzymanej w

ramach programów finansowanych z udziałem środków europejskich na realizację projektów

„Wdrożenie nowoczesnych teclmologii informatycznych w szkołach podstawowych Gminy

Konstancin-Jeziorna”. Zmniejszone zostały wydatki majątkowe na zadaniu inwestycyjnym

Przebudowa ul. Powsińskiej wraz z infrastrukturą” w związku ze zmianę harmonogramu

wypłat środków z Polskiego Ładu.

Radny Bogusław Komosa zadala pytanie i]e firma Faibruk” zarobila za wykonane prace?

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Kazimierz Jańczuk informując, że była to kwota 2.828.380 zł.

Radna Irena Śliwka zadała pytanie dotyczące sieci kanalizacyjnej Cieciszewie. W

odpowiedzi Burmistrz Kazimierz Jańczuk poinformował, że podczas wykopów pod

kanalizację zostały znalezione szczątki ludzkie. W związku z powyższym prace zostały

wstrzymane

W wyniku glosowania: za- 16 (jednoglośnie) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 61 O/VIII/52/2022.

Ad. 4 — Projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Konstancin-Jeziorna na lata 2023 — 2030.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przekazała głos Skarbniczce Gminy Marcie

Niedzielskiej, która przedstawiła i omówiła w/w projekt uchwały. Kwota dochodów została

zwiększona o 443211,00 zł., kwota wydatków została zwiększona o 443.211,00 zł.

W wyniku głosowania: za- 14, wstrzymały się -2 Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.

Nadano jej numer 61 1/VIII/52/2022.

Ad. 4 - Zaniknięcie obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek poinformowała, że porządek obrad został wyczerpany i

zamknęła, obrady 52 sesji Rady Miej skiej Konstancin-Jeziorna.

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD. która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:

Joanna Bednarczyk
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